

# STAY SAFE

Ensemble, créons un environnement sain pour votre séjour !  
Together we create a safe atmosphere for your stay!

Accréditation STAR du GBAC:  
Un environnement sain et sûr



GBAC STAR accreditation:  
A safe, sanitary and healthy environment

**MERCI DE RESPECTER LES MESURES DE PROTECTION CI-DESSOUS.**

**WE WOULD KINDLY ASK YOU TO COMPLY WITH THE FOLLOWINGS REGULATION FOR YOUR SAFETY AND PROTECTION.**



## SANTÉ

Si vous êtes souffrant, veuillez reporter votre séjour.

## HEALTH

If you show any sign of sickness, we would ask you to postpone your visit.



## DISTANCES DE SÉCURITÉ

Merci de garder 1m de distance entre vous et les autres clients et employés.

## KEEP DISTANCE

Please keep 1m (3,2 ft) distance between you and other guests and employees.



## MASQUE

Nous recommandons le port du masque dans les espaces communs.

## FACE MASK

Please kindly wear a face mask in public areas at all times.



## HYGIÈNE DES MAINS

Prière d'utiliser les distributeurs de gel antibactérien quand vous rentrez dans l'hôtel et de façon régulière.

## HAND HYGIENE

Please use the disinfectant dispensers when entering the hotel and at regular intervals.



## SERVICES LIMITÉS

Veuillez nous excuser pour la fermeture ou disponibilité limitée de certains services de l'hôtel.

## RESTRICTED SERVICE

Please understand that some services are not available or are only available to a limited extent.



## ASCENSEUR

2 personnes maximum par ascenseur.

## ELEVATORS

Maximum 2 people in each elevator.



## PAIEMENT

Privilégier les méthodes de paiement sans contact et si possible veuillez éviter les paiements en espèces.

## PAYMENT

We would appreciate if you can pay with a contactless bank card where possible.



## SIGNALÉTIQUE

Gestion optimale des flux dans l'ensemble de l'hôtel et des espaces de restauration grâce à une signalétique renforcée.

## SIGNAGE

Optimal flow of people throughout the hotel and restaurant facilities with reinforced signage

